
Hallo Jan, 
 
Terugkomend op je vraag over het betrekken  van de adviescommissie bij het aanpassen 
van de verordening: Er zijn twee sporen, op korte termijn concrete aanpassingen, en op 
lange termijn de verordening mogelijk anders vormgeven (zoals het uit elkaar trekken van de 
verordening sociaal domein in deelverordening). 
 
Op korte termijn komen er concrete aanpassingen, zoals we die vaak enkele keren per jaar 
hebben. De bedoeling is dit via het reguliere proces te laten lopen, zoals altijd (commissie 
SD, raad). 
 
Het mogelijk anders vormgeven: hiervoor is aangegeven graag de adviescommissie te 
betrekken. De stappen die in de planning zitten, zijn: 
- Verschillende opties voor het vormgeven van de verordening voorleggen aan de 
HBEL bestuurders, met de vraag of we deze opties willen voorleggen oa de raden. (Het gaat 
om een verordening van de  HBEL gemeenten, vandaar de HBEL bestuurders) 
- Daarna langsgaan met de opties bij de werkgroep. En wellicht ook bij BEL gremia. 
- Met deze input vervolgens een optie voor vervolg uitwerken. Waarbij we dan bij de 
raad terug komen, zoals we altijd met verordeningen doen. 
En wanneer komen we dan concreet bij de werkgroep? We proberen eind november bij de 
HBEL bestuurders langs te gaan. En dan kunnen we de werkgroep in december hierover 
informeren. Als dit niet lukt, komen we terug met een nieuwe planning. 
 
Dus, de commissie mag er van uitgaan als klankbord gebruikt te worden.  
Ik zou zeggen, of de adviescommissie ook een klankbord wordt voor het het daadwerkelijk 
uitgewerkte concept: dat lijkt mij iets om te bespreken als we eerst langskomen voor de 
scenarios. Dat lijkt mij afhankelijk van hoe ingrijpend de voorgestelde andere opzet zal zijn? 
 
Groeten Robin 
 
 
Robin Blom | strategisch adviseur sociaal domein | Gemeente Huizen | Postbus 5 - 1270 AA 
Huizen | 035 – 528 1448 | @huizen.nl | Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag en 
vrijdag 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Veenstra, Jan < @huizen.nl>  
Verzonden: donderdag 9 november 2023 22:32 
Aan: Blom, Robin @huizen.nl> 
CC: Filius, Petra < @huizen.nl>; Satyane, Said < @huizen.nl> 
Onderwerp: Nieuwe verordening sociaal domein 
 
Robin, 
 
Eerder dit jaar heeft het college in de richting van de adviescommissie vermindering 
regeldruk aangegeven dat er een nieuwe verordening sociaal domein komt, en dat het 
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college graag gebruik maakt van de commissie om het concept van de nieuwe verordening 
te bespreken. 
 
Vraag: 
Is er al zicht op een concept van een nieuwe verordening? 
Zo ja, mag de commissie er van uitgaan dat zij als klankbord gebruikt gaat worden als het 
concept gereed is? 
 
Met vriendelijke groet, Jan 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 


